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Abstract (en)
Flat face plate which can be inserted into and screwed firmly in a slit-in groove at the edge of a window wing or door leaf for the purpose of guiding
and mounting an espagnolette. The flat face plate composed of a 0.6 to 1 mm thick sheet-metal strip consists of stainless steel, and the two side
edges are angled from a middle base part (1) first upwards, each forming a web wall (2), and then outwards, each forming an overlapping edge (3,
3', 3''). <IMAGE>

Abstract (de)
Flachstulpe, welche zur Führung und Halterung eines Kantengetriebes in eine Stulpnut an der Kante eines Fenster- oder Türflügels einsetzbar und
festschraubbar ist. Die Flachstulpe aus einem 0,6 bis 1 mm dicken Blechstreifen besteht aus nichtrostendem Stahl und die beiden Seitenränder sind
von einem mittleren Basisteil (1) zunächst nach oben, je eine Stegwand (2) bildend, und dann nach außen, je einen Überdeckungsrand (3,3' ,3" )
bildend, abgewinkelt.
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